
RABA I\{TflJSKA
W KOLX}USZOWEJ

Protok6l Nr 36122

z posiedzenia Komisji Rew@jnej VIII kadencji Rady Miejskiej w Kolbuszowej,
odbytego w dniu 21 wrze5nia2022 roku o goda.14.00 w budynku Urzgdu Miejskiego

w Kolbuszowej, sala nr l.

Posiedzenie otworzyl i prowadzil Przewodniczqcy Komisji P. Bronislaw Wiktor.
W posiedzeniu udzial wziglo pigciu czlon6w Komisji (nieobecna radna P. GrulynaHalat) oraz
zaptoszeni goScie, co potwierdza zalqczona do protokolu lista obecnoSci.

Porz4dek posiedzenia Komisj i przedstawia sig nastgpuj4co :

1. Przyjgcie porz4dku obrad.

2. Analiza finansowania oSwiaty w roku 2022.
3. Opracowanie wniosk6w do budzetu gminy Kolbuszowa na2022rok.
4. Sprawy r62ne.

Adl

Komisja glosami za- 4, przeciw- 0, wstrzymuj4cych sig- 0, przyjglaporz4dek posiedzenia.

Ad2

Informacjg dot. Srodk6w wydatkowanych nazadaniaoSwiatowe w gminie Kolbuszowa
przedstawila Pani Magdalena Dr4g- Kierownik Ref. Budzetu. Informacja stanowizalqcznik
do niniejszego protokolu.

Ad3

Podczas posiedzenia czlonkowie Komisji zglosili nastgpuj4ce wnioski do budzetu gminy na
2023 rok.

Radny P. Zbigniew P1'tlak zglosil wnioski na piSmie (pismo w zalqczeniu),

Radny P. J6zef Fryc wnioskuje o:

- wykonanie dokumentacji na budowg odcinka drogil1czqcej ul. Kolejkow4 z ul. Ruczki,

- wykonanie dokumentacji na budowg chodnika przy ul. Pilsudskiego (od wjazdu na stadion do
ronda im. M.Maziaruaw Kolbuszowej G6rnej),

- wykoszenie i wyczyszczenie zal<rzaczeh przy ul. Pilsudskiego (teren przy ogrodzeniu placu
targowe go or az przed blokiem bylej weterynarii),

- powolanie w 2023 roku bieglego ds. drogowych, kt6ry dokonalby oceny szerokoSci ulicy
Fabrycznej w Kolbuszowej (radny zglosil problem z przejazdem obok siebie samochod6w
cigzarowych).

Ad4

W punkcie sprawy r62ne Przewodniczqcy Komisji P. Bronislaw Wiktor zwr6cil sig z pytaniem
o projekt chodnika na ul Pilsudskiego.

Burmistrz P. Jan ZubavtyjaSnil, 2e chodnik bgdzie wykonywany od mostu na ul. Pilsudskiego
wyl4cznie po prawej stronie. Bgdzie r6wniez projektowany chodnik na ul. Boboli. Ponadto
Burmistrz poinformowal, 2e na czas modernizacji ujgcia wody w Widelce, bgdzie potrzeba



zaprojektowania wodoci4gu od strony Kolbuszowej w taki spos6b, aby zasihd tq czESC gminy

w wodg z:ujgciaw Cmolasie.

Posiedzenie zakonczono o godz. 14:30. Na tym protokol zakoiczono.

Protok6l sporz4dzila: Justyna Mucha gfuil^^g|l
I
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Przewodnicz4cy Komisji: Bronislaw Wiktor
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